
Protokół Nr 13/12 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 27 lutego 2012 r. 
odbytego w sali konferencyjnej  siedziby urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 9 40

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski  . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 02 marca  2012 r. 
4.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów 
    komunalnych z terenu gminy
    Stanowisko komisji na sesję 
5.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej. 
Ad.2
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji Nr 12/12 z dnia 30 stycznia 2012 r. został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , uzasadnienia do projektów uchwał przedstawił 
wójt gminy, a komisja zaopiniowała projekty uchwał, jak niżej :
 - projekt uchwały Nr XV/136/12  uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 

głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
 - projekt uchwały Nr XV/137/12 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w
    budżecie gminy środków stanowiących  fundusz sołecki 
Wójt Gminy – odnosząc się do sprawy dotyczącej  funduszu sołeckiego powiedział m.in , że  jest 
on pozytywnie spostrzegany wśród mieszkańców , stanowisko sołtysów w tej sprawie jest wójtowi 
znane, o czym również będzie mówił na spotkaniu planowanym na 12 marca br. , dobre 
wykorzystanie  funduszu powinno być widoczne w sołectwie , bo są sołtysi którzy są dobrymi 
gospodarzami- tak mówił wójt  .
Komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
-projekt  uchwały Nr XV/138/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
inkasa – komisja 5 głosami 'za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.4.
Przewodniczący komisji poprosił zastępca wójta o przedstawienia informacji dotyczącej realizacji 
zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów komunalnych z terenu gminy 
Stargard Szczeciński .
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przed przystąpieniem do omówienia informacji poinformował 
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komisję o zmianach jak czekają gminę w sprawie zmiany ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku, gdzie nowe przepisy mają obowiązywać od 1 lipca 2013 r. i co gminy do tego czasu 
muszą wykonać . 
Kolejno komisja w formie dyskusji wspólnie z zastępcą wójta przeanalizowała informację.
Zwrócono  szczególną  uwagę  na  liczbę  osób  podłączonych  do  sieci  kanalizacyjnej  ,  w  tych 
miejscowościach  gdzie jest taka możliwość np. Tychowo 30 osób nie podłączonych .
Rada Sylwia Więcek zapytała o cenę wody i ścieków po zakończeniu trwającej obecnie inwestycji i 
włączeniu do sieci kanalizacyjnej  mieszkańców Golczewa .
Wójt Gminy wyjaśniając m.in. powiedział ,że jego zdaniem ceny powinny być takie same w całej 
gminy , a w przypadku przekazywania inwestycji w odcinkach , będzie możliwość wcześniejszego 
włączenia mieszkańców do kanalizacji .
Przewodniczący  komisji  poruszył  temat  dzikich  wysypisk  i  przytoczył  przykład  wywiezienia 
materiałów po remoncie na tren lasu na terenie gminy , gdzie po dokumentach wykryto sprawcę i 
będzie ta osoba odpowiadać za swój czyn .     
Komisja jednogłośnie wydała następującą opinię :
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  po  zapoznaniu  się  z  informacją 
dotyczącą  realizacji  zadań   w  zakresie  ochrony  środowiska  oraz  wywozu  odpadów 
komunalnych z terenu gminy  po przeprowadzeniu dyskusji – informację przyj ęła .
Komisja  zwróciła  szczególną  uwagę  na  to  ,  iż  w  tych  miejscowościach  gdzie  istnieje  sieć 
kanalizacyjna  ,  dużo  mieszkańców  się  nie  włączyło  i  jako  przykład  komisja  przytoczyła 
Tychowo – 30 posesji nie  podłączonych . Komisja uważa,że w tym kierunku należy podjąć 
dalsze działania  , aby większa liczba mieszkańców dokonała  podłączeń .
Ad.6 
Komisja przeanalizowała informację o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie . W 
trakcie dyskusji, członkowie  komisji zwrócili uwagę na stan techniczny tych budynków , na duże 
zadłużenia   najemców  ,  gdzie  według  wyjaśnień  wójta  wobec  tych  osób  prowadzone  są 
postępowania egzekucyjne  . 
Wójt Gminy poinformował , co gmina zamierza zrobić w kierunku mieszkań socjalnych tj. planuje 
budowę  takich  mieszkań  przy  udziale  środków  z   dofinansowania  –  Banku  Gospodarstwa 
Krajowego.
 Przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą opinię komisji , a mianowicie :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przyjęła informację o stanie budynków 
i mieszkań komunalnych w gminie .  
Ad.7
Przewodniczący komisji  Hubert Lis zgłosił poruszaną już kilkakrotnie sprawę dotyczącą włączenia 
nowo założonych  lamp oświetleniowych w Grabowie , a druga sprawa zgłoszona przez radnego 
dotyczyła awarii licznika wskazującego zużycie energii znajdującego się w świetlicy wiejskiej w 
Grabowie . 
Wójt Gminy wyjaśnił ,iż inwestycja została wykonana , a jest problem z energetyką , aby włączyć 
oświetlenie .
Radna Sylwia Więcek zapytała wójta o zebranie w Skalinie w sprawie remontu świetlicy .
Wójt Gminy odpowiedział  o czym dyskutowano na zebraniu m.in. o  remoncie świetlicy w ramach 
środków unijnych,   gdzie  stawiany jest   warunek  ,iż  w  świetlicy   nie  może być  prowadzona 
działalność gospodarcza ,powtórzył  co o tym myśleli i  mówili mieszkańcy  . 
Przewodniczący  komisji  przypomniał  o  apelu   Koalicji  „POLSKA WOLNA OD  GMO”  do 
samorządowców  w sprawie projektu ustawy o nasiennictwie. 
Radna Sylwia Więcek – zgłosiła konieczność naprawy drogi gminnej na odcinku Wierzchląd – 
Skalin , ze względu na jej zły stan . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że wszyscy mamy świadomość ile w budżecie znajduje się środków 
przeznaczonych na ten cel i że za te środki za dużo się nie zrobi , a najlepiej ten odcinek drogi 
byłoby przykryć cienką warstwą . Potrzeby odnośnie dróg są duże – powiedział wójt – i wspólnie z
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 radą wójt ustali jakie to będą drogi . 
Przewodniczący komisji przypomniał członkom komisji , iż po zakończeniu posiedzenia komisja 
pojedzie  do Strzyżna w sprawie  wydania  opinii  odnośnie  rowu odwadniającego wzdłuż  drogi 
wewnętrznej przy budynku nr 22 oraz zjazdu na posesję Pana Szyndlarewicza – zgodnie z pismem 
Pana  Eugeniusza  Szyndlarewicza  z  dnia  25.01.2012  r..  Komisja  zapoznała  się  z  pismem  i 
dołączonymi do pisma dokumentami .
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                       Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :
2012.02.27                                                                                    2012 . …................


